
 

 

Ajankohtaiset asiat 
  
Ahall 25.02.2025 § 70  
  

 
Päätös Merkitään pöytäkirjaan, että:  

- Mari Antikainen ilmoitti olevansa esteellinen (HL 28.1 § 1) ja poistui 
kokouksesta henkilöstöruokailua koskevan asian käsittelyn ajaksi klo 
9.05-9.08 
- Outi Kalske oli läsnä kokouksessa henkilöstöruokailua koskevan 
asian ajan klo 9.05-9.08. 
- Markku Rossi saapui kokoukseen asian käsittelyn aikana klo 9.05 
- Kati Hynninen saapui kokoukseen asian käsittelyn aikana klo 9.10. 
 
Muut asiat:  
- Tilannekatsaus kiireettömän erikoissairaanhoitoon pääsyä 
koskevassa asiassa, Antti Hedman 
- Itä-Suomen sosiaalialan osaamiskeskus, Jussi Lampi 
Itä-Suomen sosiaalialan osaamiskeskus on toimittanut kyselyn 
24.2.2025;  
 1) Jatkaako edustamanne hyvinvointialue ISOn jäsenyydessä 
1.7.2025 jälkeen?  
- Pohjois-Savon hyvinvointialue on sopinut, yhdessä Pohjois-
Karjalan, Etelä-Savon ja Keski-Suomen hyvinvointialueiden kanssa, 
valmistella uuden asetuksen (31.10.2024; 582/2024) mukaista Itä-
Suomen YTA-alueen osaamiskeskusta hyvinvointialuevetoisesti. 
Valmistelun veto- ja koordinointivastuu on Keski-Suomen 
hyvinvointialueella. Lähtökohtana on, että Itä-Suomen YTA-alueen 
osaamiskeskustoiminnan hallinnointi tapahtuu 1.7.2025 alkaen 
Keski-Suomen hyvinvointialueen toimesta sopimusperusteisesti, 
ilman erillisiä organisaatioita. Asiasta valmistellaan 
muodostamissopimusta, joka käsitellään hyvinvointialueiden 
hallinnossa ja allekirjoitetaan 31.5.2025 mennessä. Tästä syystä on 
luontevaa, ettei Pohjois-Savon hyvinvointialue enää jatka ISOn 
jäsenyydessä 1.7.2025 (vuoden 2025) jälkeen. 
2)Voisiko hyvinvointialueenne ottaa ISOn sijaan päätoteuttajan 
roolissa hallinnoitavakseen Matkalla Riittävään vanhemmuuteen -
ryhmähankkeen 1.7.2025 alkaen?  
- Pohjois-Savon hyvinvointialue pitää tärkeänä, ettei hanketyö 
katkea ja pyrkii etsimään yhdessä ISOn ja hankkeen rahoittajan 
kanssa ratkaisuja, joilla tämä varmistetaan. Tarkemmin asiaan ei 
voida kuitenkaan tässä vaiheessa ottaa kantaa, vaan se vaati 
yksityiskohtaisempia jatkoselvityksiä mm. siitä voiko esimerkiksi 
Pohjois-Savon hyvinvointialue hallinnoida hanketta.  
 
Aluehallitus merkitsee asian tiedoksi. 

  
Esittelijä  hyvinvointialuejohtaja 
 
Päätösehdotus Aluehallitus merkitsee asiat tietoon saatetuksi. 
 

• Henkilöstöruokailu, Outi Kalske  
• Katsaus lääkäreiden rekrytointien kehittämiseen vuonna 



 

 

2025, Mari Antikainen 


